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Margareta Dahlgren (KD)
Bengt Eskilsson (Representant) (SPF Färingtofta)
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Sonja Andersson (Representant) (SKPF Avd 52)
Stig Ålund (Representant) (PRO Klippan)
Carl-Arivd Reinholdz (Representant) (SPF Färingtofta)
Gertie Magnusson (Representant) (PRO Klippan)
Eivor Johansson (Representant) (SPF Tycko Brahe Ljungbyhed)
Arne Pålsson (Representant) (SPF Klippan)
Britt Ahnfeldt (Insyn) (Äldreombud)
Ingela Holmström (Avdelningschef äldreomsorgen)
Sara Persson (Enhetschef)
Petra Österlin (Verksamhetschef)
Åsa Lönn (Nämndsekreterare)

Utses att justera Ingrid Åström

Justeringens plats och 
tid

Kommunkansliet ,  2018-12-27   13:00
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ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.
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Datum för anslags 
uppsättande

2018-12-27 Datum för anslags 
nedtagande

2019-01-21

 
Förvaringsplats för 
protokollet
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.................................................Underskrift

Åsa Lönn
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Innehållsförteckning
§ 25 Fastställande av föredragningslista
§ 26 Utse äldreombud
§ 27 Förslag på sammanträdestider 2019
§ 28 Föregående sammanträdesprotokoll
§ 29 Frågor från pensionärsorganisationerna
§ 30 Information från nämnder och styrelser
§ 31 Övrigt
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§25

Fastställande av föredragningslista

Ärendet
Pensionärsrådets beslut
Fastställer föredragningslistan.
____
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§26

Utse äldreombud

Ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2018-09-25 att uppdraget som äldreombud inrättas 
permanent och följder mandatperioderna om fyra år. Ärendent är remiterat till 
Pensionärsrådet för nominering av lämplig person för uppdraget under mandatperioden 
2019-2022.
 
Pensionärsrådet föreslår att Britt Ahnfeldt fortsätter som äldreombud.
 
Pensionärsrådets beslut
Nominerar Britt Ahnfeldt till äldreombud för mandatperioden 2019-2022.
____
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§27

Förslag på sammanträdestider 2019

Ärendet
Kansliavdelningen har sammanställt förslag till sammanträdestider för Pensionärsrådet 
2019, under förutsättning att Kommunstyrelsen väljer att besluta att Pensionärsrådet ska 
vara kvar i sin nuvarande form.
En mindre justering har skett efter utskick.
 
Följande tider föreslås för Pensionärsrådet 2019:
Torsdag     14 mars
Torsdag     28 juni
Torsdag     19 september
Torsdag      5 december
Samtliga sammanträde börjar kl 9.00 och äger rum i Sessionsalen i kommunhuset.
 
Pensionärsrådets beslut
Fastställer sammanträdestider för Pensionärsrådet 2019 enligt ovan.
____
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§28

Föregående sammanträdesprotokoll

Ärendet
Föregående protokoll gås igenom och det finns inget att notera.
 
Pensionärsrådets beslut
Lägger föregående protokoll till handlingarna.
____
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§29

Frågor från pensionärsorganisationerna

Ärendet
Vem får deltaga när det ordnas underhållning i stora salen i Ljungbyhed?
Äldreomsorgschef Ingela Holmström informerar att kommunen numera endast har en 
mötesplats för allmänheten - Senioren i Klippan. I stora salen i Ljungbyhed ordnar olika 
arrangemang, vissa av kommunen och andra av ideella föreningar. När kommunens 
aktivitesledare anordnar aktivitet i Ljungbyhed så får bara de som bor på särskilda boende 
komma.
Det står ideella föreningar fritt att anordna aktiviteter i fall de önskar i Ljungbyhed.
 
Rollatorservice - önskvärt är 2x/år i såväl Ljungbyhed som Ö. Ljungby
Ingela Holmström informerar att kommunen tillhandahåller en resurs för rollatorservice 
vilken är på Senioren i Klippan.
Pensionärsrådet kräver att rollatorservicen även förläggs till Ljungbyhed och Östra 
Ljungby och skickar kravet till socialnämnden.
Under sammanträdet inkommer information från Anhörigrådgivare/ 
Aktivitetssamordnare Carina Rasmusson att det kommer att bli rollatorservice nästa 
termin i Ljungbyhed och Östra Ljungby. Information kring datum och tider kommer 
när planeringen är klar.
 
Upphandling Färdtjänst, vad händer?
Ordförande Gunilla Svensson informerar att upphandlingen ligger på is tills det att ny 
socialnämnd har tillträtt.
 
Vad kommer att hända med KPR nästa år?
Ordförande Gunilla Svensson informerar att hon inte har någon information.
 
Enkät angående nöjdhet, vilka frågor ställdes, vem har sammanställt formuläret?
Ingela Holmström informerar att socialförvaltningen har ställt enkätfrågor till alla som 
bor på kommunens äldreboende. Enkäten är landsomfattande, utgiven av socialstyrelsen, 
och har ställts till boende på äldreboende i hela landet.
Ingela redogör kort för de delar som hade mest respektive minst nöjdhet.
Pensionärsrådet har särskilt bett om redogörelse för nöjdheten på Ljungbygården. Ingela 
påpekar att svarsfrekvenen på Ljungbygården endast var 40-60 %. .
Ingela påtalar att socialförvaltningen är medvetna om den låga nöjdheten och arbetar hårt 
för att förbättra den.
Hela sammanställningen av enkäten kommer att delges pensionärsrådet digitalt.
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Frågor gällande tröskelprincipen inom HSL. 
Inger Svensson, PRO, förtydligar frågan.
Avdelningschef Petra Österlin informerar att det finns ett hälso- och sjukvårdsavtal 
mellan regionen och kommunen som reglerar vem som ska göra vad. Det innebär att det 
alltid måste ske en bedömning och att målet är att ingen person ska falla mellan stolarna.
 
Budget, äskade pengar till ökad personalbemanning, hur går det?
Ingela Holmström  informerar att kommunen erhållit statsbidrag för ökad bemanning 
under 2018. Socialnämnden har fått ökad ram till detta för år 2019. Detta innebär 
att befintlig bemanning kommer finnas kvar och viss ökning kommer att ske på 
Ljungbygården.
 
Pensionärsrådets beslut
Noterar informationen och lägger den till handlingarna.
____
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§30

Information från nämnder och styrelser

Ärendet
Kultur och fritid
Mats Waldemarsson (S) informerar att föreningen Unga Muslimer har varit och träffat 
pensionärsföreningen SPF, samt att de har sökt föreningsbidrag.
Bio Grand i Ljungbyhed har skrivit avtal med kommunen för att kunna erbjuda teater och 
bio till barn och unga.
Det pågår en översyn av regelverket och förfaringssättet gällande föreningsbidrag.
Idrottsföreningen i Ljungbyhed kommer att få nya lokaler.
Renovering av Sågen pågår samt en aktivitetspark mellan skatepark och badhuset, 
mittemot Sågen, planeras.
 
Plan och bygg 
Margareta Dahlgren (KD) informerar att Merkurius 5, 6 och 18 (den sk Emgårdstomten) 
ska bebyggas.
Margareta kommer att avgå vid årskiftet och ordförande Gunilla Svensson tackar för 
denna tid.
 
Socialnämnden 
Gunilla Svensson (S) informerar om förändringar i avgifter inom socialförvaltningen. 
Rådet ber att dessa expedieras till dem när beslut är fattat av socialnämnden och innan 
Kommunfullmäktige beslutar.
Motion är inlämnad gällande Ung omsorg där socialnämnden avser svara att det 
dessvärre inte finns resurser för denna aktivitet.
 
Föreningarna
Äldreombudet Britt Ahnfeldt vill informera att det har framkommit många positiva 
synpunkter gällande utsmyckningen av gator och torg, inte bara i Klippan utan även i 
kransorterna.
 
Arne Pålsson, SPF, framför att kommunen bör satsa på trygghetsbostäder. När nya 
bostäder ska byggas bör man kunna bygga några av dessa som trygghetsbostäder.
Gunilla Svensson tar med sig frågan till Treklövern, men menar att tyvärr blir 
nyproducerade lägenheter förhållandevis dyra för pensionärer.
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Pensionärsrådets beslut
Noterar informationen.
____
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§31

Övrigt

Ärendet
Inga övriga frågor föreligger.
 
Pensionärsrådets beslut
Noterar informationen.
____
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